
 
 
 
Z á p i s  ze zasedání školské rady při Základní škole a Mateřské škole 
Lázně Toušeň konaného dne 24. 11. 2011 od 18.00 
 
 
Přítomni:  PaedDr. Žídková, p. Vostřáková, sl. Hadrbolcová,  
p. Rystonová, p. Studničková 
Host: Mgr. Černý 
Omluven: ing. Vít 
 
 
Program zasedání: 
 

1. Návrh na zapisovatele a ověřovatele zápisu ze zasedání. 
2. Schválení programu zasedání. 
3. Předání podepsaných kopií zápisu ze zasedání ŠR. 
4. Kontrola usnesení z min. zasedání. 
5. Organizace školního roku 2011/2012. 
6. Výroční zpráva 
7. Různé, diskuse. 
8. Usnesení. 

 
 
 

1. Předsedkyně přivítala novou členku p. Danielu Rystonovou. Zápisem 
z jednání ŠR byla pověřena p. Studničková. 
Ověřovatelem zápisu byla pověřena p. Rystonová. 

2. Program jednání byl schválen všemi přítomnými členy školské rady. 
3. Předsedkyně ŠR předala všem přítomným členům ŠR podepsanou kopii 

zápisu z minulého jednání ze dne 11. 11. 2010. 
4. Kontrola usnesení z minulého zasedání ŠR: 

 
− Obsazení místa učitelky MŠ – do trvalého prac.poměru na dobu neurčitou 

byla dne 5. 12. 2010 přijata slečna Tereza Šlajsová, kvalifikovaná učitelka 
MŠ, která pokračuje ve studiu. 

− Rekonstrukce školního hřiště – Mgr. Černý – projekt byl vypracován před 
7 lety. Po získání účelové dotace Středočeského kraje byl vyhlášen 
konkurz. Ze tří přihlášených firem vyhrála výběrové řízení firma Šmíd. 
Rekonstrukce nyní probíhá, p. ředitel pravidelně kontroluje a postupy 
konzultuje, zatím je s odvedenou prací spokojen. Financování: 
Středočeský kraj 750 000,-, z rozpočtu městyse 365 000,-. Využití hřiště 



po předání – velký zájem ze strany veřejnosti. Hřiště bude pronajímáno za 
těchto podmínek: 

1. Organizace provozující nekomerční činnost a budou pracovat s mládeží    
     - zdarma 
2. Dospělí – nekomerčně – 1 hod/50,- Kč 
3. Komerční využití – 1 hod/100 ,- Kč 
    v zimním období (osvětlení) 1 hod /150,- Kč 
Plánujeme slavnostní otevření. 

 
5. Organizace školního roku 2011/2012. 
 
Předsedkyně seznámila členy s organizací tohoto školního roku. 
 
MŠ – oddělení mladších dětí – počet 25, vyučující Tereza Šlajsová, Iveta 
Veselá. Výuka probíhá v budově MŠ. Provoz od 6.30 do 16 hodin. 
Oddělení předškolních dětí – počet 17, vyučující Naděžda Drobílková. 
Dopolední výuka probíhá v budově ZŠ v samostatné třídě. 
Stravování v budově MŠ. 
Mgr. Černý: kritéria pro přijímání dětí -  na doporučení Krajského úřadu 
Středočeského kraje se bude zohledňovat pouze věk dítěte s předností dětí 
předškolního věku. 
 
ZŠ  
1. ročník – 18 žáků – tř.učitelka Paed.Dr. Miroslava Žídková 
2. ročník – 16 žáků – tř.učitelka Mgr. Lenka Svobodová 
3. ročník – 7 žáků – tř.učitelka Mgr. Lenka Svobodová 
4. ročník – 9 žáků – tř.učitelka Ivana Studničková 
5. ročník – 6 žáků – tř.učitelka Ivana Studničková 
Výuka probíhá od 8.10 do 14.20. 
Druhá přestávka – svačina. Děti mohou využít nabídky donášky školních 
svačin. 
Třetí přestávka – pobyt venku na hřišti (v současné době z tech. důvodů 
neprobíhá) 
Školní družina – vyučující: Lucie Přibylová, Ivana Studničková, 
počet dětí – 25. Provoz denně od 11.50 do 16 hodin, v úterý od 10.50. 
I. Studničková – ve školní družině jsou zapsány děti pouze z první a druhé 
třídy, kapacita je naplněna. Protože je zájem i z vyšších ročníků, uvažujeme 
od příštího školního roku o rozšíření kapacity na 2 oddělení. 
Školní stravování – svačiny v ZŠ, obědy ve školní jídelně v budově v MŠ. 
Kroužky (v rámci ZŠ) – výtvarný – 1x za 14 dní (vede M. Žídková), 
informatika – 1x za 14 dní (vede L. Svobodová), taneční, recitační – 
nepravidelně – Svobodová, Přibylová, Studničková 
 



 
 
Jiné aktivity probíhající v budově školy: 
pro děti: taneční kroužek, divadelní kroužek, sportovní kroužek (atletika), 
výuka angličtiny, závody RC autíček 
 
pro dospělé: taneční, stolní tenis, rekondiční cvičení, kruhové tréninky, 
výuka angličtiny 
sl. Hadrbolcová – nabízí možnost kurzu latinsko-amerických tanců 
 
školnice: ZŠ – Alena Štecherová, MŠ – Iva Ungerová 
kuchařky: Zdena Procházková, Jitka Lazáková 
 
6. Výroční zpráva za školní rok 2010/2011 

 
P. ředitel přednesl výroční zprávu za uplynulý školní rok.  
p. Žídková – navrhuje doplnit o tyto akce: noc ve škole pro žáky 5. třídy, článek 
p. Žídkové o této akci do Zpravodaje, uveřejnění článků dětí 5. třídy o tom, co 
prožili během studia na naší škole v místním Zpravodaji a návštěva kostela a 
kaple s výkladem p. Červinkové 
Z: Černý, Studničková, T: ihned 
p. Černý – doplnit činnost dramatického kroužku pod vedením sl. Hadrbolcové, 
které tímto vyslovil poděkování za vedení kroužku 
Z: Černý, T: ihned 
Realizované investice v obou budovách – p. Černý členy podrobně seznámil s 
realizovanými investičními akcemi. Zbývá doplnit zřízení metodického kabinetu 
v ZŠ – Z: Černý, T: ihned 
p. Studničková – další vzdělávání učitelů – doplnit do výroční zprávy 
Z: Černý, T: ihned 
p. Rystonová – probíhá inventarizace majetku městyse – týká se také MŠ, ZŠ a 
školní jídelny, kde je určitý majetek městyse, který je propůjčuje k užívání 
p. Žídková – seznámila radu s žádostí p. starostky, aby projednávání 
plánovaných investic bylo odloženo na další jednání, kterého by se zúčastnila 
jako host. 
p. Černý – zevrubně seznámil radu s požadovanými investicemi: 

− rekonstrukce elektroinstalace v ZŠ – nutná – cca 450 000,- 
− výměna oken – cca 750 000,- 

Po změně způsobu vytápění (plynová kotelna) byla ušetřená částka investována 
do menších úprav v základní škole, po výměně oken by byla úspora ještě 
významnější. 
 
 
 



7. Různé, diskuse 
 
p. Žídková – nutné zajištění jistící skříně (u nástěnek) 
Z: Černý, T: ihned 
 
p. Žídková – od 1. 9. 2011 byly realizovány tyto investice: nové žaluzie do 
školní družiny a kabinetu, oprava fasády školy – zdarma (přestože po záruce) 
provedl p. Tihon, výměna podlahové krytiny v tělocvičny 
p. Černý - dokončil manažerské vzdělávání a dostal nabídku stáže v Bruselu 
 
p. Rystonová – požádala o rozbor hospodaření k roční uzávěrce – p. Černý – 
účetní doklady jsou u Ing. Valehracha, který je na dlouhodobé dovolené (do 13. 
12.). Na žádost městyse ho bude kontaktovat předsedkyně rady, která ho pozve 
na další jednání rady. 
Z: Žídková T: prosinec 2011 
 
p. Žídková, p. Studničková – uskutečněné akce od 1. 9. 2011: 

− rodičovské schůzka 13. 9., 24. 11. 
− vítání občánku 8. 10. 
− návštěva Planetária Praha – 19. 10. 
− vystoupení na baráčnické slavnosti – 22. 10. 
− vystoupení při pietní vzpomínce u pomníku – 28. 10. 
− pietní vzpomínka na místním hřbitově – 2. 11.  
− halloweenský karneval – 3. 11. 
− kurz dopravní výchovy – probíhá od října 
-   další vzdělávání učitelů – Výuka čtení a literární výchovy – zúčastnily se    
p. Žídková, Svobodová 

 
Plánované akce: 

− zahájení adventu 
− Mikulášská nadílka, oslava 
− vystoupení pro seniory 
− návštěva Městského divadla v Mladé Boleslavi 
− vánoční besídka 
− ředitelské volno 

 
p. Černý – vznesl dotaz na sl. Hadrbolcovou o udržování pořádku v místní 
sokolovně – o pořádek se stará správce společně s divadelníky. Sokolovna je v 
dezolátním stavu, na rekonstrukci nejsou finance. 
 
 
 
 



8. Usnesení 
 

Školská rada ukládá provést úpravy ve Výroční zprávě za rok 2010/2011. 
Z: Černý   T: ihned 
Školská rada ukládá sjednat schůzku se starostkou městyse  a Ing. Valehrachem. 
Z: Žídková   T: prosinec 2011 
Školská rada bere na vědomí Organizaci školy ve šk.roce 2011/2012. 

 
 
 
Zasedání skončilo v 20.15 hodin. 
 
Zapsala Ivana Studničková. 
 

24. 11. 2011 
 
 
 
 
 
 
 
 


